

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application (s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application (s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302154104	Pare Shades Yoga Convolute and Tuming Centri Cimi 心面地距離 # 20 km 中心 有限公	41, 44	30-03-2012	心靈瑜珈輔導及培訓中心有限公司香港灣仔皇后大道東 46-56 號寶華大廈 1 樓 B 室	蘇與劉律師事務所 香港 中環干諾道中 34 至 37 號 華懋大廈 13 字樓
302528451	AngelLite 安祖丽	3	14-03-2014	LUXTIME LIMITED UNIT 2706, 27/F, 113 ARGYLE STREET, MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG	IPMS CONSULTANTS LIMITED UNIT 2706, 27/F, 113 ARGYLE STREET, MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG
302709829	Bluetech	1	04-04-2014	Bluetech Holdings Limited Unit 2319, 23/F, The Metropolis Tower, 10 Metropolis Drive, Hunghom, Kowloon, Hong Kong	Bluetech Holdings Limited Unit 2319, 23/F, The Metropolis Tower, 10 Metropolis Drive, Hunghom, Kowloon, Hong Kong

公報編號 Journal No.: 590 公布日期 Publication Date: 25-07-2014

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

302875401	Variab.ly 38, 42	25-04-2014	GPC Works Ltd. Enterprise Place G03, 5 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, Shatin, HONG KONG	Barron & Young Intellectual Property Limited Suite 501, 5/F., Building 9, No. 5 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, New Territories, HONG KONG
302875410	HaggleBee 38, 42	25-04-2014	GPC Works Ltd. Enterprise Place G03, 5 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, Shatin, HONG KONG	Barron & Young Intellectual Property Limited Suite 501, 5/F., Building 9, No. 5 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, New Territories, HONG KONG
302895733	H T	20-06-2014	新濠天地有限公司 香港 荃灣區柴灣 角街 66-82 號 金 熊工業中心 9 樓 G	標準香港企業註冊服務有限公司 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C